
Високи представник се састао
са Човићем и Тихићем

Високи  представник  Валентин  Инцко  и  први  замјеник  високог
представника  Родерик  Мур  данас  су  у  одвојеним  сусретима
разговарали  са  предсједницима  СДА  и  ХДЗ-а  БиХ,  Сулејманом
Тихићем и Драганом Човићем. Између осталог, разговорали су и о
имплементацији одлуке Уставног суда БиХ о Статуту Мостара те
недавном  споразуму шест лидера политичких странака.

Високи представник је позвао странке да интензивирају напоре и
укључе  се  у  конструктивне  разговоре  који  ће  водити  ка
имплементацији одлука Уставног суда БиХ од 26. новембра 2010.
године и 18. јануара 2012. године о изборима у Градско вијеће
Града Мостара. Да би се у Мостару могли одржати избори као и у
остатку земље, потребно је извршити промјене до маја 2012.
године, када је планирано расписивање локалних избора.

Разговарајући о потреби да сви релеватни органи имплементирају
одлуке Уставног суда, високи представник је нагласио да одлуке
Уставног  суда  не  угрожавају  позицију  нити  једног
конститутивног  народа  у  Мостару  јер  је  Суд  подржао  све
безбједносне  механизме  који  су  садржани  у  Статуту  Града
Мостара за заштиту конститутивних народа у Мостару. „Витални
национални  интереси,  минималне  и  максималне  квоте  за
конститутивне народе у Градском вијећу Града Мостара, посебни
механизми одлучивања о кључним питањима нису угрожени ни на
који начин, тако да нико не треба имати никаквих страхова од
имплементације  одлука  Суда“,  рекао  је  високи  представник
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Инцко.

„Важно је да лидери политичких странака у Мостару раде на
изналажењу политичке воље да се постигне споразум који ће
омогућити даљи наставак напретка у Мостару“, изјавио је данас
високи представник.
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